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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 
Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

Interpelacja 

Dotyczy: budowy odwodnienia w ciągu ulicy Potockiego. 
 
Zwracam się z zapytaniem dotyczącym ulicy Potockiego, która jest ulicą pozbawioną utwardzonej 
nawierzchni oraz odwodnienia. 
Proszę o udzielenie następujących informacji: 

1. Jakie warunki muszą zostać spełnione, aby na ulicy Potockiego można było wykonać kanalizację 
burzową, a następnie utwardzić nawierzchnię drogi? 

2. Jaki byłby koszt tych czynności, w tym w szczególności koszt wykonania odwodnienia? 
3. Czy Miasto podjęło już, lub planuje podjąć jakieś działania zmierzające do wybudowania 

odwodnienia oraz utwardzonej nawierzchni wraz z chodnikiem w ciągu ulicy Potockiego? 
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